
Kirjallinen aloite

voidaanko viimekokouksen kaava-asiaa avata keskustelulle uudelleen?

Kyseessä ykspihlajan ja nuolipuron kulmaan sijoittuva huoneistohotellitontti.

Olen saanut useita vastustavia puheluita ko. tontin kaavoittamista vastaan.

Kaikki ovat perustelleet mahdollisilla tulevilla häiriöillä vastustustaan.

lisäksi liikennesumpulla, joka koskee eniten koululaisia ja vanhuksia, koska nyt jo pyöräily on
hankalaa, kun täytyy mennä vinosti kadun poikki päästäkseen jalankulun alitustunneliin.

Voisiko hotellin paikkaa yrittää löytää jostakin muualta, joka ei olisi näin lähellä rauhallista
asuntoaluetta.
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